
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelsen den 4/5/53 
på Stadion.
NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Norén, 
E. Karlsson, Eckerbrant, Liliequist. 
FÖRHINDRAD närvara: Dunér.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av Nordlund.

§ 2.
Skattmästaren meddelade, att Hans Garpe, som av Dunér till

frågats om han var intresserad kandidera som ordf. i handbollsek
tionen, sagt sig ej vilja ifrågakomma.

§ 3.
Skattmästaren meddelade, att förre skidkassören B. Lindgren 

ställt krav på kr. 115:- för vissa utlägg. Fråga om betalning av
gjordes för dagen ej.

§ 4.
Diskuterades den situation, som uppstått i och med Nordlunds 

avsägelse som kontaktman för fotboll. Beslöts att tillsvidare inte 
utse någon ersättare.

§ 5.
Skattmästaren redogjorde för den tablå över driftskostnader 

för Hammarby skidbacke under senaste tre säsongerna. Tablån hade 
begärts av Stockholms stads idrottsstyrelse, till vilken den också 
expedierats. (Tablån bifogas detta protokoll)

§ 6.
Skattmästaren meddelade att skulden till H. Hedjerson regle

rats, varvid även ett inkassoarvode på kr. 100:- betalts till adv. 
Winnberg. Mot den senare betalningen restes vissa invändningar, men 
då det upplystes att föreningens förhandlingsman A. Grunander ut
lovat sådan ersättning lät sammanträdet bero med någon åtgärd.

I samband härmed hade Hedjerson tillfrågats om redovisning 
för ett belopp på kr. 1.500:-, som han utkvitterat för redovisning 
vintern 1951. Sekreteraren föredrog en den 24/4/53 inkommen svars- 
skrivelse från H. med uppgift, att beloppet utgjorde en disposition 
av tyska deltagare som garanti för svenskt deltagande i Oberstdorff 
1951. H. betonade att föreningen inte hade någon anledning intressera 
sig i ärendet, som var en historia mellan de tyska arrangörerna 
och hr Hedjerson såsom dåvarande medlem i DIF. Beslöts godkänna H:s 
redogörelse. Då beloppet redan intagits i bokföringen, skulle H. 
tillskrivas om anledningen härtill.

§ 7.
Från Kungl. Stadionstyrelsen förelåg ett kravbrev med an

hållan att Djurgårdens IF måtte inbetala kr. 20.000:- (Tjugutusen 
kronor) såsom ersättning för att föreningen utan Stadionstyrelsens 
medgivande och emot kontraktsbestämmelserna spelat tre internationella 
fotbollsmatcher på Råsundastadion 1951-1952. Beslöts inhämta fotboll
sektionens yttrande.

§ 8.
Diskuterades en under hand gjord framställning från Supporterkluoben att medverka med någon form av försäljning, servering, dans. 
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arrangemang etc. vid Hammarby backen. Beslöts att dels ta kontakt 
med S-klubben för närmare detaljdiskussion, dels att brottnings- 
sektionen skulle erbjudas ingå som partner i arrangemanget.

§ 9.
Diskuterades fotbollens tränarfråga närmast avseende förläng

ningen på två år av D. Astleys kontrakt. Beslöts diskutera 
frågan vid ett sammanträde med fotbollsektionens styrelse.

§ 10.
Sedan C. Schultze och F. Ponhtan, friidrottssektionen, in

funnit sig för Överläggning, fastslogs att verksamheten inom 
sektionen var så måttlig, att någon anledning driva sektionen 
i dagens för den fria idrotten bekymmersamma läge ej förelåg. 
Beslöts att förpuppa verksamheten i väntan på bättre tider 
och att sektionens medel skulle insättas på bankbok. Schultze 
förklarade sig beredd ta kontakt med handbollsektionen för ev. 
styrelsebefattning och på samma sätt skulle Ponthan orientera 
sig till skidsektionen.

§ 11.
Norén rapporterade att lämplig lokal ej gått att uppbringa 

för gamla styrelsekamraternas träff med förre ordf. Sven Larson. 
Norén åtog sig en ny undersökning. I anslutning härtill disku
terades ett av sekreteraren hos Riksidrottsförbundet beställt 
diplom att överlämnas till Sven Larson. Rinman m.fl. ansåg att 
som diplom skulle Djurgårdens diplom utdelas. Efter omröstning 
med ordförandens utslagsröst vid 3-3 godkändes sekreterarens åt
gärd. Rinman begärde att sekreteraren skulle tilldelas en repri
mand för vad han företagit i detta ärende.

§ 12.
Skattmästaren rekommenderade att sista vårsammanträdet 

inom styrelsen skulle ordnas litet mindre vardagsmässigt i klubb
lokalen och ev. förläggas till någon styrelseledamots bostad. 
Nordlund förklarade sig beredd efterkomma skattmästarens rekom
mendation, därest speciella skäl ej kom emellan.

§ 13.
Uppdrogs åt sekreteraren kontakta M. Östberg, Stadion för 

efterhörande om lokalfrågan för föreningens arkiv kunde lösas. 
Sekreteraren meddelade att redan tillstånd erhållits för arki
vering av div. material på Stadions vind.

§ 14.
Eckerbrant förde på tal ett inom fotbollsektionen planerat 

gästspel av damer (spelares och ledares hustrur resp. fästmör) 
vid A-lagets sista seriematch i Malmö den 7/6, varvid avsikten 
var att nämnda kategori damer skulle bjudas på resa och uppe
hälle och färden utsträckas med ett besök i Köpenhamn. Då någon 
ansökan om sanktion ej inkommit till ÖS, ansåg Liliequist det 
för dagen vara tillräckligt med ett uttalande av betänklighet 
mot att pengar anslogs för uppgivet ändamål vid en tidpunkt, 
när föreningen måste visa största sparsamhet för att vinna gehör 
hos olika idrottsmyndigheter för anslag till Hammarbybacken. 
Evert Karlsson ansåg det också vara en farlig väg att slå in på 
eftersom RF betonat att Idrottens pengar ej få disponeras för 
dylika ändamål. Beslöts att snarast ta ett sammanträde med fot
bollsektionens styrelse för att diskutera både denna och andra 
ekonomiska frågor.

§ 15.
Avslutades sammanträdet.

Avslutad.es

